

Title (en)

Adjustable striker, and tamper-proof mounting means.

Title (de)

Einstellbares Schliessblech und einbruchsichere Montagevorrichtung.

Title (fr)

Gâche de serrure, réglable, et procédé de fixation, la rendant ainsi fixée, particulièrement résistante aux effractions.

Publication

EP 0252781 A2 19880113 (FR)

Application

EP 87401272 A 19870605

Priority

- FR 8608176 A 19860606
- FR 8702120 A 19870219

Abstract (en)

The method of mounting involves the use of a striker which can be adjusted by compression springs. The opening (15) of the striker is adapted to receive the lock bolt and is defined between a force plate (9) and a mounting plate (1) used for attachment to the jamb (2). The screws used to attach the mounting plate (1) to the jamb (2) are metal screws (4, 4', 4") which engage with threaded inserts (25, 18, 18') fixed securely into or onto the jamb (2). The inactive part of the lock bolt (36b) engages with the striker and is flanged by a clamp (41) which is adjustable in height. The locking of the "knurled" screws makes it possible, from the inside, to make the lock inoperative by blocking the bolt. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le procédé consiste à utiliser une gâche réglable au moyen de ressorts de compression, dont l'ouverture (15) adaptée à recevoir le pène de la serrure est délimité entre une platine de force (9) et une semelle de fixation (1) sur le chambranle (2), les vis utilisées pour la fixation de la semelle (1) sur le chambranle (2) étant des vis à métaux (4, 4', 4") qui coopèrent avec des inserts filetés(25,18,18') immobilisés dans ou sur le chambranle (2). La partie inactive du pène (36b) du verrou coopérant avec la gâche est bridée par un étrier (41) réglable en hauteur. Le serrage des vis "molette" permettant, depuis l'intérieur, de comadamner le verrou, en bloquant le pène.

IPC 1-7

E05B 15/02; E05B 45/08

IPC 8 full level

E05B 15/02 (2006.01); E05B 45/08 (2006.01); E05B 47/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 15/0205 (2013.01); E05B 15/024 (2013.01); E05B 45/086 (2013.01)

Cited by

GB2233025A; GB2292177A; GB2292177B; GB2220977A; GB2220977B; GB2280708A; GB2280708B; DE4317564A1; WO2009125436A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0252781 A2 19880113; EP 0252781 A3 19880504

DOCDB simple family (application)

EP 87401272 A 19870605